
Prezes NRA: adwokaci dużo zyskali w oczach
Polaków

Myślę, że samorząd – paradoksalnie – przez
złą sytuację, która się wytworzyła wokół
wymiaru sprawiedliwości, zbudował swoją
mocną pozycję. Wypadamy w oczach opinii
publicznej lepiej niż wcześniej. Sam takich
ocen doświadczyłem - powiedział adw. Jacek
Trela, prezes NRA w rozmowie z red. Anną
Krzyżanowską. Wywiad dla "Rzeczpospolitej"
ukazał się 19 listopada, w tygodniu
centralnych obchodów 100-lecia Odrodzonej
Adwokatury Polskiej.

Nasze społeczeństwo jest dziś podzielone - mówił
prezes NRA. My staramy się nie budować
dodatkowych podziałów, tylko raczej pokazywać,
że adwokatom chodzi o wszystkich obywateli.
Zarówno tych, którzy są zwolennikami „dobrej
zmiany", jak i tych, którzy myślą przeciwnie. W
pewnym momencie każdy z nich może pojawić się
przecież w sądzie i będzie chciał, by jego sprawa
została sprawnie rozpoznana.

(czytaj całą rozmowę)
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